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Schriftelijke vragen 

Datum: 30 november 2021 

Aan de voorzitter van de raad

Steller vraag:  VVD, ABZ, ZPP

Onderwerp: Project Veerplein 

Geacht College,

Op 19 november 2021 hebben afgevaardigde van ABZ en VVD een gesprek gevoerd met 
delegatie van bewoners van Veerplein en Maasplein. Ook de ZPP zou bij dit overleg 
aanwezig zijn echter is dit laatste niet gelukt. Naar aanleiding hiervan wensen wij de 
volgende vragen aan het college te stellen:

1) Subsidie
Kunt u ons informeren of de vanuit de Regiodeal toegekende subsidie van € 
1.500.000,- nu definitief is toegekend? 

Bij de behandeling van de vrijgave van het krediet Veerplein (2020-16022) heeft de 
portefeuillehouder aangegeven dat de mogelijkheden onderzocht zouden worden of 
er ook vanuit Rijkswaterstaat een bijdrage geleverd kon worden van € 445.000 aan 
de vervanging van de kade door een talud. Kunt u ons informeren of dit is gebeurd 
en wat daarvan de uitkomst was. Daarnaast heeft de portefeuillehouder aangeven 
dat de Provincie mogelijk zou bijdragen voor een bedrag van € 500.000. Ook 
hierover worden wij graag geïnformeerd wat hier van de status is. Van beide 
mogelijke subsidie ontvangen wij graag, indien nodig vertrouwelijk, de gevoerde 
correspondentie per brief, e-mail of anderszins aan te leveren.

2) Kadewand i.p.v. ophogen
Een van de alternatieven die er zijn ten opzichte van het verhogen van de openbare 
ruimte is het plaatsen van een kadewand. Voor dit alternatief is een afvaardiging van 
raad, college en bewoners zelfs wezen kijken in Zupthen. Wij vragen u dan ook om 
ons mee te nemen in de afweging dat een dergelijke oplossing uiteindelijk niet de 
door u voorgestelde oplossing is geweest.

3) Waterafvoer na ophogen
Bij het aanleggen van het talud dient de openbare ruimte verhoogd te worden. 
De bestaande bebouwing komt daarmee deels (Nieuwstraat, Schuitenwal, bij 
Maaszicht en op het Veerplein) in een verlaagd gedeelte te liggen. Met het grote 
risico van wateroverlast bij hevige regenval. Er ontstaat als het ware een put. Hoe 
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borgt de gemeente dat bij (extreme) waterval er voldoende capaciteit is om te 
voorkomen de water woningen in loopt. Graag zien we een uitgewerkt overzicht 
tegemoet.

4) Exacte tekening ophoging voor talud
Bewoners geven ons aan dat voor de realisatie van het talud er restricties zijn aan de 
rivierzijde omdat Rijkswaterstaat uiterst terughoudend is bij het versmallen van de 
rivier. Het realiseren van een talud betekent per definitie dat er een schuin gedeelte 
de rivier in loopt. Houdt het voorgaande in dat het talud eerder moet beginnen dan 
de huidige positionering van de kade? En zo ja kunt u ons door middel van DO 
tekeningen informeren wat hiervan de gevolgen zijn voor de bewoners (waar begint 
het talud).

5) Verruimen parkeermogelijkheden Ringdijk
Ter compensatie van de vermindering van het aantal parkeerplaatsen op het 
Veerplein en Thorhoofd gaat het college over tot aanleg van extra 
parkeermogelijkheden op de ringdijk. Daarvoor is het noodzakelijk dat langsparkeren 
vervangen wordt door insteekparkeren. We hebben daarvan de door het college 
verstrekte tekeningen aan de klankbordgroep in kunnen zien. Een van de 
aandachtspunten die door de bewoners is meegeven is dat bij het inparkeren er 
gevaarlijke situaties kunnen ontstaan bij het verlaten van het parkeervak omdat 
achter het parkeervak een fietsstrook is gesitueerd in de nieuwe situatie. U denkt dit 
op te lossen door van de Ringdijk (in ieder geval ter hoogte Maas- en Veerplein) er 
een dertig kilometer zone van te maken. Graag krijgen we een nadere uitleg hoe u 
tot deze oplossing bent gekomen en hoe u aankijkt tegen de voorziene gevaarlijke 
situaties.

6) Ambtelijke goedkeuring Rijkswaterstaat

In het raadsvoorstel (2020-16022) schrijft de portefeuillehouder dat voor het 
herstellen van de kade Rijkswaterstaat een vergunning dient te verlenen. Vervolgens 
staat er te lezen dat er ambtelijk hierover goedkeuring al is bereikt. Wij vragen u 
waar deze goedkeuring over gaat? Wanneer deze bereikt is en, indien nodig 
vertrouwelijk, de gevoerde correspondentie per brief, e-mail of anderszins aan te 
leveren.   
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